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Prezydent Miasta
dr Marek Wojtkowski

Interpelacja

Wsp6lnie z radnym Jackiem Bulawq zwracamy siq z pro6bq o zaplanowanie w
harmonogramie prac remontowych - remontu chodnik6w w ciqgu ulicy Promiennej na o3.

Zazamcze. Jest to kolejna interpelacja w powy2szej sprawie skierowana do Pana Prezydenta.

Z powoioniem


